
Left-Handed Holster for Black Mamba, 22/45, Blade-Tech TEK-LOK

The search is over! This holster by LAG Tactical is the perfect match for your Black
Mamba. Whether it's competition day, range day, or just walking around, this holster will
keep your Black Mamba safe and secure.

Please note this holster is not compatible with our Mini Mamba pistol, see this
page for more information.

Attributes

Name: Left-Handed Holster for Black Mamba, 22/45, Blade-Tech TEK-LOK
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231334
Mfr. No.: VFMHL‑0005
Hand: Left
Make: LAG Tactical
Model: Black Mamba, 22/45
Style: Blade-Tech TEK-LOK
Delivery weight: 0.4kg
UPC: 810162019914
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Sicherheitshinweise für das Linkshänderholster für
Black Mamba, 22/45

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des Linkshänderholsters für die Black Mamba, 22/45 von LAG Tactical. Dieses
Holster ist speziell für die sichere Aufbewahrung und den einfachen Zugriff auf Ihre Waffe konzipiert. Bitte lesen Sie
diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um eine sichere Nutzung zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Verwenden Sie das Holster nur für die dafür vorgesehenen Modelle (Black Mamba, 22/45).
Überprüfen Sie regelmäßig, ob das Holster und die Waffe in gutem Zustand sind.
Halten Sie das Holster außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
Achten Sie darauf, dass das Holster nicht beschädigt ist, da dies zu Sicherheitsrisiken führen kann.
Informieren Sie sich über die geltenden Gesetze und Vorschriften zur Waffensicherheit in Ihrer Region.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Stellen Sie sicher, dass die Waffe beim Einlegen ins Holster entladen ist.
Verwenden Sie das Holster nicht, wenn Sie unter dem Einfluss von Alkohol oder Drogen stehen.
Vermeiden Sie, das Holster in feuchten oder nassen Bedingungen zu verwenden, um Korrosion zu
verhindern.
Tragen Sie das Holster so, dass es nicht an anderen Objekten hängen bleibt oder versehentlich ausgelöst
werden kann.
Überprüfen Sie regelmäßig die Befestigungen des Holsters, um sicherzustellen, dass es sicher am Gürtel
oder an der Tragevorrichtung befestigt ist.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

Installation:

Wählen Sie einen stabilen Gürtel oder eine Tragevorrichtung, die für das Holster geeignet ist.
Fädeln Sie das Holster mit dem BladeTech TEKLOKSystem auf den Gürtel.
Stellen Sie sicher, dass das Holster sicher und fest sitzt.

Nutzung:

Überprüfen Sie, ob die Waffe entladen ist, bevor Sie sie ins Holster legen.
Schieben Sie die Waffe vorsichtig ins Holster, bis sie einrastet.
Zum Entnehmen der Waffe drücken Sie den Freigabemechanismus und ziehen Sie die Waffe vorsichtig
heraus.
Achten Sie darauf, dass Sie beim Entnehmen der Waffe die Mündung in eine sichere Richtung halten.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Holster gemäß den örtlichen Vorschriften für Kunststoffabfälle.
Wenn das Holster beschädigt ist oder nicht mehr verwendet werden kann, stellen Sie sicher, dass es sicher
entsorgt wird, um Unfälle zu vermeiden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für weitere Informationen oder bei Fragen zur Sicherheit Ihres Produkts wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder
den Händler, bei dem Sie das Holster erworben haben. Sie sollten auch die EUSicherheitswarnungen im Auge
behalten, um über mögliche Rückrufe informiert zu sein.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit Ihrer Waffe und die verantwortungsvolle Nutzung Ihres Holsters von größter
Bedeutung sind. Halten Sie sich an diese Richtlinien, um eine sichere Anwendung zu gewährleisten.
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LeftHanded Holster for Black Mamba Safety
Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the LeftHanded Holster for Black Mamba, Model: 22/45, manufactured by LAG Tactical. This
guide provides essential safety instructions to ensure the proper use and maintenance of your holster. Please read
this guide carefully before use to ensure your safety and the safety of others.

General Safety Guidelines
Ensure that the holster is compatible with your firearm model. This holster is specifically designed for the
Black Mamba, 22/45 and is not compatible with the Mini Mamba pistol.
Always handle your firearm with care. Treat every firearm as if it is loaded.
Store your holster and firearm in a secure location, away from children and unauthorized users.
Regularly inspect your holster for any signs of wear or damage. If any issues are detected, discontinue use
immediately.
Follow all local laws and regulations regarding the carrying and use of firearms.

Specific Safety Precautions for Use
Always ensure that your firearm is unloaded before placing it in the holster.
Do not attempt to draw your firearm from the holster while seated or in a confined space.
Avoid using the holster in situations where it may be exposed to extreme temperatures or harsh environmental
conditions.
If you experience any difficulty in drawing or reholstering your firearm, stop using the holster and consult a
professional.
Be aware of your surroundings and ensure that your firearm is pointed in a safe direction at all times.

Instructions for Installation and Usage

Installation:

Attach the holster to your belt using the BladeTech TEKLOK attachment system. Ensure that it is
securely fastened and positioned for easy access.
Adjust the retention settings according to your preference for a secure fit.

Usage:

To insert your firearm, ensure that it is unloaded. Grip the firearm firmly and slide it into the holster until
it clicks into place.
To draw your firearm, use a firm grip and pull it straight out of the holster. Avoid twisting or turning the
firearm while drawing.
After use, always return the firearm to the holster immediately to maintain safety.

Disposal Instructions
When disposing of the holster, ensure that it is done in an environmentally responsible manner.
If the holster is damaged beyond repair, consider recycling it according to local guidelines for plastic and fabric
materials.
Check with local waste management authorities for specific disposal instructions.

Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the safety and use of your LeftHanded Holster for Black Mamba, please
refer to the manufacturer's website or contact your local authorized dealer.

Conclusion



By following these safety guidelines and instructions, you can ensure the safe and effective use of your LeftHanded
Holster for Black Mamba. Always prioritize safety and responsibility when handling firearms. Thank you for your
attention to these important safety measures.


